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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA  
4. redne seje Ob činskega sveta Ob čine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 20. 4. 2015 ob 18.00 uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
 
NAVZOČI:  
 
Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Matic Zupan, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Mitja Rozina, Gregor Meterc, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Tadej 
Špitalar, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 
Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 
Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, novinarji, predsedniki krajevnih 
skupnosti, predstavniki javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 
Sejo je vodila županja, Jasna Gabri č. 
 
Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabri č je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 

 
Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 3. redne seje občinskega sveta 
z dne 16. 2. 2015.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 59 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 3. redne seje občinskega sveta z dne 16. 2. 
2015.  
 

 

OBČINA TRBOVLJE  
OBČINSKI SVET 

Mestni trg 4,  1420 TRBOVLJE 
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2. 
 

Sklep velja takoj.   
 

∗∗∗ 
 
V nadaljevanju je županja, Jasna Gabri č na podlagi 31. člena Poslovnika občinskega sveta 
člane OS pozvala k podaji morebitnih predlogov za umik točk z dnevnega reda in predlogov za 
razširitev dnevnega reda.  
 
Predlogov ni bilo, zato je županja, Jasna Gabri č na podlagi 83. člena Poslovnika občinskega 
sveta predlagala, da občinski svet o 12. točki dnevnega reda (Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o notranji organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine 
Trbovlje) odloča po skrajšanem postopku, saj gre za manjše spremembe in dopolnitve odloka.   
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 60 
 

1. 
 
»Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o notranji organizaciji in delovnem področju 
občinske uprave Občine Trbovlje«, Občinski svet Občine Trbovlje obravnava po skrajšanem postopku.   
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

V nadaljevanju je bilo s strani županje, Jasne Gabri č predlagano odločanje po skrajšanem 
postopku tudi za 13. točko dnevnega reda (Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o cestah in ureditvi cestnega prometa v občini Trbovlje).  
 
OS Samo Guzej  je menil, da bi bilo potrebno navedeni odlok (predvsem zaradi parkomatov) 
obravnavati po normalni proceduri (dve obravnavi). O zadevi je namreč potrebna širša 
razprava.  
 
Vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala  je pojasnila, da besedilo pripravljenega odloka 
bolj natančno opredeljuje postopek določitve območij in postopek namestitve parkomatov. V 
kolikor bo občinski svet to besedilo potrdil, se na eni izmed prihodnjih sej OS predvideva še 
sprejem sklepa, ki bo natančno določil lokacije, način postavitve parkomatov in višino 
parkirnine. Kot je dodatno pojasnila županja, Jasna Gabri č, gre tu le za zeleno luč občinski 
upravi za začetek priprav zadev v tej smeri.  
 
OS Alenka Forte  je ravno tako predlagala obravnavo predlaganega odloka po normalni poti in 
ne po skrajšanem postopku – tudi zato, ker predlog na Komisiji za gospodarstvo in proračun ni 
dobil podpore.  
 
Po zaključeni razpravi je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 13 glasovi »ZA« ter 14 glasovi »PROTI«, predlagan sklep ni bil sprejet.  
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Sledilo je glasovanje o predlaganem dnevnem redu 4. redne seje s spremembo, da se za 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o cestah in ureditvi cestnega prometa v 
občini Trbovlje na tokratni seji OS opravi I. obravnava. 
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
Z 22 glasovi »ZA« ter 4 glasovi »PROTI«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 61 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 4. redne seje občinskega sveta z dne 20. 4. 2015. 
 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Pregled realizacije sklepov 3. redne seje občinskega sveta z dne 16. 2. 2015  

(Razprava in sprejem) 
 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 
3. Predstavitev Regionalnega razvojnega programa Zasavske regije za obdobje 2014 - 2020  

(Razprava in sprejem) 
 
4. Letno poročilo Policijske postaje Trbovlje za leto 2014 

(Razprava in sprejem) 
 
5. Letna poročila javnih zavodov Občine Trbovlje za leto 2014 
 (Razprava in sprejem) 
 
6. Ocena izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2014 ter Poročilo o delu Medobčinskega 

inšpektorata in redarstva Zasavje v občini Trbovlje za leto 2014 
 (Razprava in sprejem) 
 
7. Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami Občine Trbovlje za leto 2015 
 (Razprava in sprejem) 
 
8. Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Trbovlje d.o.o. za leto 2014 in določitev pooblaščenega 

revizorja za revidiranje računovodskih izkazov v Javnem podjetju Komunala Trbovlje d.o.o. za leto 
2015 

 (Razprava in sprejem) 
 
9. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 

a. Predlog za imenovanje štirih predstavnikov Občine Trbovlje v Svet Zavoda za šport Trbovlje 
 (Razprava in sprejem) 
 
b. Predlog za imenovanje Občinske volilne komisije 
 (Razprava in sprejem) 
 
c. Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Trbovlje  
 (Razprava in sprejem) 

 
10. Predlog za podelitev »Prvojunijske nagrade« za leto 2015 
 (Razprava in sprejem) 
 
11. Predlog Odloka o grbu in zastavi Občine Trbovlje 
 (II. obravnava) 
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12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o notranji organizaciji in delovnem področju 
občinske uprave Občine Trbovlje  

 (Skrajšani postopek) 
 
13. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o cestah in ureditvi cestnega prometa v 

občini Trbovlje 
 (I. obravnava) 
 
14. Predlog Pravilnika o dodeljevanju spodbud za pospeševanje razvoja podjetništva in gospodarstva v 

občini Trbovlje  
 (Razprava in sprejem) 
 
15. Zaključni račun proračuna Občine Trbovlje za leto 2014 
 (Razprava in sprejem) 
 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 1. 

Pregled realizacije sklepov 3. redne seje ob činskega sveta z dne 16. 2. 2015 
Razprava in sprejem 

 
Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabri č je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 62 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 3. redne seje občinskega sveta z dne 16. 2. 
2015.   

2. 
 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 2. 

Pobude in vprašanja članov ob činskega sveta in informacije župana 
Razprava in sprejem 

 
Vprašanja in pobude so podali naslednji svetniki: OS Andrej Šinkovec, OS Marjana Eberlinc,  
OS Sebastjan Ledinek, OS Sara Sotlar, OS Mira Rozman, OS Mitja Rozina, OS Gregor Meterc, 
OS Denis Tomše, svetniška skupina SDS, OS Bogdan Šteh, OS Alojz Vajdič, OS Leana Tomič 
ter OS Samo Guzej. 
 
Vsa podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda.  
 
V nadaljevanju je županja, Jasna Gabri č podala naslednje informacije glede: 

- montaže ograj na rokometnem igrišču pri stadionu Rudar (zadeva bo urejena v 
sredini meseca maja 2015), 
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- prenove ceste Opekarna z ureditvijo parkirišča (vrednost investicije: 230.000 €, 
potek investicije v dveh fazah),  

- sanacijo strešne in stropne kritine na OŠ Ivana Cankarja (vrednost investicije: 
približno 450.000 €, sanacija v letošnjem letu), 

- trenutnih aktivnosti v zvezi z vodovodom Dobovec in Čeče, 
- odstranite podrte hlodovine ob lokalni cesti Dobovec (pričetek sanacije predvidoma 

4. 5. 2015, z obveščanjem javnosti se bo pričelo takoj ob 100% zagotovljenem 
datumu pričetka), 

- javne blagajne (odprtje predvidoma 1. 6. 2015), 
- javnega razpisa za dodelitev neprofitnih stanovanj v najem – lista A in B (prispelo 

130 vlog, dopolnitve le-teh bodo potekale predvidoma do konca meseca maja, do 
poletja se bodo izdale odločbe), 

- javnih razpisov s področja družbenih dejavnosti, 
- prejetega obvestila s strani Odbora za razpolaganje s sredstvi požarnega sklada 

(Občini Trbovlje pripada 214.000 € (nakup gasilske avtolestve), katera bo prejela po 
podpisu medsebojne pogodbe) ter 

- informacije glede izvrševanja Strategije razvoja občine Trbovlje 2014 – 2022, katero 
bodo svetnice in svetniki prejeli po elektronski pošti. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 3. 

Predstavitev Regionalnega razvojnega programa zasav ske regije za obdobje  
2014 – 2020  

Razprava in sprejem 
 
Obrazložitev pripravljenega gradiva je podala Staša Baloh Plahutnik. 
 
OS Irina Pintar  je predstavila mnenje Komisije za gospodarstvo in proračun.  
 
OS Leana Tomi č je podala vprašanje v zvezi z »Start:up roadshow«. Ti dogodki so prisotni po 
vsej Sloveniji, namenjeni pa so predvsem regijam, v katerih je zelo velika brezposelnost. 
Svetnico je zanimalo, zakaj v to ni vključenega nobenega mesta iz naše regije in kakšni so 
predvideni ukrepi za področje »Start:up«.  
OS Borut Dolanc  je uvodoma najprej opozoril na dejstvo, da bi se lahko predstavljeni 
dokument skrčil na 20 ali 30 strani, saj je v njem večina zastarelih zadev (podjetij, ki jih ni več). 
Svetnik naproša, da pri pripravi osnutka RCR bolj natančno finančno opredeli – koliko sredstev 
je namenjeno v obdobju 2015 – 2020. Prav tako ga zanima, kakšno je mnenje Občine Trbovlje 
glede statusne spremembe RCR-ja.  
V razpravo se je vključila tudi OS Alenka Forte . V zvezi s statusno spremembo RCR-ja je 
svetnica menila, da občinski svet nima na voljo dovolj podatkov. Potrebno je vedeti, kakšen je 
status RCR-ja po lastniških deležih, kakšno je finančno stanje družbe in kaj pomeni navedeno 
dokapitaliziranje.  
OS Milan Žnidarši č se je v razpravi navezal na prometno infrastrukturo – nove investicije. 
Svetnika zanima, ali se je Zasavje odpovedalo možnosti, da bi 3. razvojna os potekala skozi 
našo regijo (v dokumentu se namreč govori samo o povezavi na 3. razvojno os). Če govorimo 
res o razvojni osi, bi ta sigurno morala potekati skozi Zasavje, kar bi moralo biti v dokumentu 
tudi navedeno. 
Staša Baloh Plahutnik  je glede v zvezi s Start:up iniciativo pojasnila, da je RCR kot 
predstavnik podpornega okolja sestavni del navedene iniciative. Do letošnjega leta so 
roadshow dogodki potekali tudi pri nas. Obstaja vrsto dogodkov in usposabljanj v povezavi s 
člani te iniciative. Kar se tiče sredstev, je bilo pojasnjeno, da je za enkrat znan nek skupen 
obseg ocenjenih sredstev. Obstaja vrsta projektov, ki nekako so nakazana, nimajo pa nosilca 
projekta in okvirne vrednosti le-tega, zato je v tako zgodnji fazi težko ugotoviti natančno 
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vrednost. Bo pa predvidoma še pred čistopisom dokumenta znana skupna vrednost projektov. 
V zvezi s 3. razvojno osjo pa je bilo odgovorjeno, da je Odbor za infrastrukturo in okolje sprejel 
sklep in stališče, da se 3. razvojna os jasno umesti, kar bo v naslednji verziji dokumenta tudi v 
celoti vključeno. Glede preoblikovanja RCR je bilo svetnikom pojasnjeno, da gre tu za pogoj, ki 
je vključen v Zakon o regionalnem razvoju. Vse regionalne agencije, ki imajo javno pooblastilo, 
se morajo do julija 2016 preoblikovati v javne zavode.  
OS Alenko Forte  je v nadaljevanju zanimalo, ali bodo z vidika hude brezposelnosti v Hrastniku 
in Trbovljah imele te občine kakšno prioriteto pri razvojnih programih. Kakšno je vidneje RCR in 
kakšni projekti so predvideni (če so)? 
V odgovoru je Staša Baloh Plahutnik  pojasnila, da je del projektov vezan na nosilce – ti pa so 
praviloma tudi lastniki ali investitorji. Če za določen projekt (ne glede na to, koliko si ga okolje 
želi) investitor ni zainteresiran in če občina nima nekega mehanizma, da ga »prisili« v aktivnost 
pri investiciji, seveda do investicije na tej lokaciji ne more priti. Žal se podobno dogaja tudi v 
Trbovljah, kjer je veliko površin in objektov, ki so ali pod stečajnimi postopki ali pa jih ni na 
razpolago. Torej je ključno vprašanje, s čim občina razpolaga in kaj lahko potencialni investitorji 
pričakujejo.  
Na vprašanje OS Leane Tomi č glede programa »Podjetno v svet podjetništva« je bilo 
odgovorjeno, da se je ta program pričel leta 2010 v Zagorju, kjer je bilo vključeno 40 
udeležencev. Glede na dobre rezultate je program postal vseslovenski. Trenutno se zaključuje 
program leta 2014 (v letošnjem letu je bilo vključenih 360 udeležencev iz vse Slovenije) in 
rezultati so 61% (se pravi, da je 61% vseh udeležencev ali dobilo zaposlitev ali ustanovilo svoje 
podjetje). Tudi Zasavje je na tem povprečju.  
 
Po razpravi je sledilo glasovanje. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 63 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z »Regionalnim razvojnim programom Zasavske regije za 
obdobje 2014 - 2020«.  
 

2. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje predlaga RCR d.o.o., da pri pripravi čistopisa Regionalnega razvojnega 
programa Zasavske regije za obdobje 2014 – 2020 upošteva podane pobude in predloge ter čistopis 
predstavi na seji Občinskega sveta Občine Trbovlje v mesecu juniju 2015.  
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 4.  
Letno poro čilo Policijske postaje Trbovlje za leto 2014  

Razprava in sprejem 
 

Poročilo je prisotnim predstavil komandir Policijske postaje Trbovlje, Aleš Ober čkal.  
 
Sledilo je glasovanje.  
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Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 64 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z »Letnim poročilom Policijske postaje Trbovlje za leto 
2014«.   
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
_______________________________ 

 
ODMOR OD 20.05 DO 20.15 

________________________________ 
 

∗∗∗ 
 

Ad 5. 
Letna poro čila javnih zavodov Ob čine Trbovlje za leto 2014 

Razprava in sprejem 
 

Predstavniki javnih zavodov Občine Trbovlje so svetnicam in svetnikom na kratko predstavili 
poročila o delovanju za leto 2014. 
 
Po podanih obrazložitvah je mnenje Komisije za gospodarstvo in proračun predstavila 
predsednica, OS Irina Pintar .  
 
OS Alenka Forte  je v razpravi podala vprašanji v zvezi z nujno medicinsko pomočjo ter v 
povezavi s tem tudi laboratorijem znotraj ZD Trbovlje. Glede na dejstvo, da bodo ob ustanovitvi 
urgentnega centra pri bolnišnici določena sredstva prenesena na drugega izvajalca (sekundarni 
nivo), bo le-to predstavljajo kar znaten odhodek zavodu. Kaj bo vodstvo z vidika potrebne 
sanacije uredilo v tej smeri? Obenem pa se poraja vprašanje, ali bo še naprej smiselno, da ima 
zavod svoj lastni laboratorij – glede na to, da je nedaleč stran laboratorij SBT, ki deluje 24 ur na 
dan.  
OS Borut Dolanc  se je v razpravi najprej dotaknil povzetka rezultatov o poslovanju JZ. Podatki 
kažejo, da je v naših javnih zavodih zaposlenih 521 delavcev (po urah), kar predstavlja 1,4% 
več zaposlenih kot leta 2013. Prišli smo do situacije, ko javni zavodi predstavljajo najmočnejšo 
gospodarsko družbo v Trbovljah – glede na to, da je večina gospodarskih družb ali v zapiranju 
ali v likvidaciji. Podatek je za svetnika zastrašujoč.  
Nadalje je podal vprašanje v zvezi z MCT. V lanskem letu je bila prejeta odločba, na podlagi 
katere bo potrebno vrniti 30.00 EUR evropskih sredstev. Svetnika zanima, ali so bila sredstva 
že vrnjena in ali je Občina Trbovlje namenila razliko teh sredstev (glede na to, da gre za 
tripartitno pogodbo).  
Zadnje vprašanje pa se je nanašalo na DDT. Svetnika je zanimalo, v kakšni fazi je študijski 
projekt »multimedija« in kakšna je situacija v zvezi z RTV stolpom na Kumu.  
Vprašanja, namenjena MCT, je podala tudi OS Leana Tomi č. Svetnica je menila, da bi se 
lahko več aktivnosti organiziralo na sami ploščadi MCT. Zanimalo pa jo je tudi, ali namerava 
MCT organizirati programe za področje počitniškega varstva – tako, kot to omogočajo drugi 
mladinski centri po Sloveniji.  
 
Sledili so odgovori na podana vprašanja svetnic in svetnikov.  
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Zdenka Deželak  je glede nujne medicinske pomoči pojasnila, da je praksa pri drugih centrih v 
Sloveniji (Brežice, Maribor, Krško, Slovenj Gradec) pokazala, da nov sistem ne deluje. In vsi ti 
centri so se vrnili nazaj v zdravstvene domove. Vsi zdravstveni domovi po Sloveniji se borijo za 
obstoj dosedanjega sistema oziroma sedanje nujne medicinske pomoči. Ministrstvu je bila 
podana pobuda za določitev prehodnega obdobja v roku treh oziroma petih let. Glede 
laboratorija pa je bilo odgovorjeno, da bo tudi v prihodnje deloval tako kot dosedaj (razen nujnih 
primerov). 
Katarina Nu čič je podala odgovore na vprašanja v zvezi z MCT. Revizija za nadzor proračuna 
je ugotovila tehnične nepravilnosti pri postopku v povezavi z izgradnjo prizidka k stavbi Društva 
upokojencev. Izdana odločba je navajala vračilo v višini 29.000 € - od tega mora 6.000 € 
povrniti Urad za mladino RS, 23.000 € pa MCT. MCT je ta znesek poravnal, ker se drugače ne 
bi mogli prijavljati na razpise. Ta sredstva so bila v bistvu sredstva njihovega programa, 
sredstva projektov. Dodatno obrazložitev je podala še županja, Jasna Gabri č. Pri pripravi 
rebalansa proračuna bo Občina Trbovlje poskušala poiskati en del teh sredstev, ki bi jih 
namenili za poplačilo navedenega dolga.  
Na vprašanje glede počitniškega varstva je bilo odgovorjeno, da dejavnosti mladinskih centrov 
ureja Zakon o javnem interesu v mladinskem delu. Tam je opredeljena ciljna publika, in to so 
mladi med 13 in 30 letom starosti. Aktivnosti se izvajajo za to populacijo. Hkrati je prioriteta 
mladinskega dela, da aktivira mlade k samostojni izvedbi aktivnosti, na podlagi katerih si 
pridobivajo določene izkušnje in kompetence. Varstva za mlajše otroke se ne izvaja. 
Sama ploščad na MCT pa se občasno uporablja, ampak ne za neke koncerte ali druge glasne 
prireditve, ker je za to na voljo klub. Seveda pa je ploščad na voljo tudi vsem ostalim občanom. 
Direktor DDT, Zoran Pozni č je pojasnil, da njihov zavod skupaj z Gimnazijo in ekonomsko 
srednjo šolo Trbovlje pripravlja program pod delovnim naslovom »Novomedijski tehnik«. 
Razmišlja pa se tudi o nadgradnji z univerzitetnim izobraževanjem na tem področju. Gre se za 
to, da naša gimnazija potrebuje na en način nove programe, ki bodo predstavljali nekakšen 
spoj tehnologije, umetnosti in ekonomike.  
 
Sledilo je glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 65 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil z »Letnimi poročili javnih zavodov za leto 2014«.   
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 6.  

Ocena izvajanja ob činskega programa varnosti za leto 2014 ter Poro čilo o delu 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva Zasavje v ob čini Trbovlje za leto 2014 

Razprava in sprejem 
 

Kratko obrazložitev pripravljenega gradiva je podal občinski inšpektor in vodja MIR-a, 
Sebastjan Zmrzljak.  
 
Razprave ni bilo. 
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Prisotnost je potrdilo 24 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 66 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme »Oceno izvajanja občinskega programa varnosti za leto 2014.«   
Občinski svet Občine Trbovlje se je seznanil s »Poročilom o delu Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Zasavje v občini Trbovlje za leto 2014«.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 7.  
Letni na črt varstva pred naravnimi in drugimi nesre čami Občine Trbovlje  

za leto 2015 
Razprava in sprejem 

 
Pripravljen načrt je prisotnim predstavil direktor Gasilskega zavoda Trbovlje, Matjaž Lapi.  
 
Ker razprave ni bilo, je sledilo glasovanje. 
 
Prisotnost je potrdilo 22 članov OS.  
Z 21 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 67 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme »Letni načrt varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami Občine 
Trbovlje za leto 2015«.   
   

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  

 
∗∗∗ 

 
Ad 8.  

Letno poro čilo Javnega podjetja Komunala Trbovlje d.o.o. za le to 2014 in 
dolo čitev pooblaš čenega revizorja za revidiranje ra čunovodskih izkazov v 

Javnem podjetju Komunala Trbovlje d.o.o. za leto 20 15 
Razprava in sprejem 

 
Kratko predstavitev pripravljenega gradiva je podal direktor JP Komunala Trbovlje d.o.o., OS 
Milan Žnidarši č.  
 
OS Alojz Vajdi č je v razpravi podal pobudo glede organizacije oddelka znotraj JPK, ki bi skrbel 
za investicijsko vzdrževanje občinskih nepremičnin. Smiselno bi bilo, da se to skoncentrira v 
navedenem podjetju, ki je v lasti Občine Trbovlje.  
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Po razpravi so svetnice in svetniki prešli na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 25 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 68 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Letno poročilo Javnega podjetja Komunala Trbovlje d.o.o. za leto 
2014.   
 

2. 
 

Ugotovljeni bilančni dobiček poslovnega leta 2014, v višini 149.186,34 EUR, se razporedi v druge rezerve 
iz dobička. 
 

3. 
 

Direktorju in članom Nadzornega sveta Komunale Trbovlje d.o.o. se v zvezi z razpravo in sprejemom 
letnega poročila za leto 2014, podeli razrešnica.  

4. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje Družbo za revidiranje in poslovno svetovanje, Adakta d.o.o., 
Kolonija 1. maja 19 a, iz Trbovelj, za revidiranje računovodskih izkazov v letu 2015.   
 

5. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 9.  
PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN  IMENOVANJA 

 
Vse predloge, ki so se nanašali na 9. točko dnevnega reda, je prisotnim predstavila 
predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, OS Irina Pintar .  
 

Ad 9. a 
Predlog za imenovanje štirih predstavnikov Ob čine Trbovlje v Svet Zavoda za 

šport Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 
Po podani obrazložitvi je sledila razprava. 
 
OS Borut Dolanc  je poudaril, da se mu zdi skrajno nepošteno, da njihova stranka v Svetu 
Zavoda za šport Trbovlje nima svojega predstavnika. Z njihove strani je bila predlagana 
kandidatka, ki je učiteljica tenisa in športnica, vendar je bila zadeva preglasovana. Ob tem je 
opozoril na dejstvo, da je bilo do sedaj vedno nekako dogovorjeno, da imajo štiri najmočnejše 
stranke svoje predstavnike v vseh svetih zavodov ter da se podpirajo člani oziroma članice 
občinskega sveta. Takšen predlog občinski svet ne bi smel podpreti, zato bo njihova svetniška 
skupina glasovala proti.  
Tudi OS Sebastjan Ledinek  je predstavil nestrinjanje s predlaganim imenovanjem. Pojasnil je, 
da so proti predvsem zaradi tega, ker se ne upošteva dogovor z začetka tega mandata – da se 
predstavniki kadrujejo po številu članov v občinskem svetu.  
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Županja, Jasna Gabri č je poudarila, da takšnega pravila, da morajo biti občinski svetniki 
povsod, tudi v svetih zavodov, ni bilo sprejetega. Tudi v preteklosti se je našel kakšen svet 
zavoda, ki ni imel za člana občinskega svetnika. Na seji KMVVI so se prisotni člani strinjali, da 
so vsi predlagani kandidati kvalitetni in dobri. V nadaljevanju pa je predstavila približno število 
mandatov po političnih strankah (v %): približno 29% mest zaseda LZT, odstotek ali dva manj 
SDS, sledi SD, ki pa si je s SMC precej blizu in na zadnjih treh mestih: 13% SLS in DeSUS ter 
približno 16% ZL. Gibanje se bo vseskozi spremljalo, saj si želimo slediti neki enakomerni 
zastopanosti ter da se dobljeno število glasov na volitvah nekako odraža tudi po posameznih 
sestavah.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
S 16 glasovi »ZA« ter 10 glasovi »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 69 
 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje v Svet Zavoda za šport Trbovlje:  
 

1. Jakoba Mlakarja, stan. Ulica 1. junija 34/b, Trbovlje, 
2. Žareta Sladiča, stan. Gabrsko 21/d, Trbovlje, 
3. dr. Denisa Tomšeta, stan. Cesta OF 32, Trbovlje, 
4. Žigo Živoderja, stan. Sveta Planina 16, Trbovlje. 

 
Mandat traja štiri leta.  

  
2. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 9. b 
Predlog za imenovanje Ob činske volilne komisije  

Razprava in sprejem 
 

Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 70 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje imenuje Občinsko volilno komisijo v naslednji sestavi: 
 

1. Gregor Špajzer, stan. Majcenova 11/a, Trbovlje, predsednik 
2. Melina Omrzel Petek, stan. Gabrsko 60, Trbovlje, namestnica predsednika, 
3. Andrej Gačnik, stan. Vreskovo 65, Trbovlje, član, 
4. Damjan Kovač, stan. Pod Ostrim vrhom 29/e, Trbovlje, namestnik člana, 
5. Zvonko Škrabar, stan. Partizanska cesta 10/a, Trbovlje, član, 
6. Andreja Okorn, stan. Cesta Tončke Čeč 47, Trbovlje, namestnica člana, 
7. Sadmir Sivac, stan. Opekarna 36, Trbovlje, član, 
8. Davorin Žnidarič, stan. Dobovec 20, Dobovec, namestnik člana. 

 
Mandat traja štiri leta. 
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2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 9. c 
Predlog za izdajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni 

dom Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 
Po podani obrazložitvi je sledila razprava, v katero se je vključil OS Borut Dolanc . Županji 
občine Trbovlje je podal pobudo za pripravo strokovnega mnenja glede imenovanja direktorice 
oziroma strokovne direktorice ZD Trbovlje. Pripravljeno stališče se bo uporabilo na seji Sveta 
ZDT.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 71 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje izdaja soglasje k imenovanju Cvetke Skušek Fakin, dr. med. spec. gin. in 
por., za direktorico javnega zavoda Zdravstveni dom Trbovlje. 
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 10. 
Predlog za podelitev »Prvojunijske nagrade« za leto  2015 

Razprava in sprejem 
 

Komisija za občinska priznanja je na osnovi javnega razpisa določila predloga, katera je 
predstavila predsednica navedene komisije, OS Leana Tomi č.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 72 
 

1. 
 
»Prvojunijska nagrada« za leto 2015 se podeli: 
 
Francu Kotniku, za življenjsko delo na področju šaha, večletno nadpovprečno uspešno delo, s katerim je 
prispeval k prepoznavanju, ugledu in uspehu občine Trbovlje.                            
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet.  

 
∗∗∗ 
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Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 73 
 

1. 
 
»Prvojunijska nagrada« za leto 2015 se podeli: 
 
Jožetu Ovniku, za večletno nadpovprečno uspešno delo na likovnem področju, s katerim je prispeval k 
prepoznavanju, ugledu in uspehu občine Trbovlje.                            
 

2. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet.  

 
∗∗∗ 

 
Ad 11. 

Predlog Odloka o grbu in zastavi Ob čine Trbovlje 
II. obravnava 

 
Predlog Odloka o grbu in zastavi Občine Trbovlje, pripravljen za 2. obravnavo, je prisotnim 
predstavila vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala .  
 
Sledile so obrazložitve glasu.  
OS Borut Dolanc  je predstavil razloge, zaradi katerih bo glasoval proti predlaganemu odloku. 
Menil je, da ima sprejetje tega odloka tako hitro po končanih volitvah predvsem politične 
razloge. Obenem pa je poudaril, da se mu zdi sramotno to, da je lahko Trboveljčan kaznovan v 
primeru, da izobesi zastavo.  
 
Županja, Jasna Gabri č je najprej pojasnila, da gre pri predlaganem odloku za II. obravnavo. 
Pričakovali in veseli bi bili kakšnih pripomb in predlogov v času javne obravnave, vendar ni 
prišla niti ena. Obenem je poudarila, da je bil dosedanji odlok zastarel (v njem so bili navedeni 
še tolarji), zato jo čudi, da takšne zadeve niso bile že prej spremenjene v doglednem času. Ne 
gre za nikakršne politične razloge, ampak predvsem za to, da so v primeru zlorab in 
nespoštljivega ravnanja s simboli občine zadeve urejene.  
 
V dodatni obrazložitvi je vodja oddelka za splošne zadeve, Maja Hvala  pojasnila, da je bil v 
času volilne kampanje opravljen nadzor s strani MJU Službe za lokalno samoupravo. Na 
podlagi pregledanega odloka, njegove uporabe oziroma izdanega soglasja so nam bile podane 
smernice za popravo odloka.  
 
OS Alenka Forte  je prosila, da se svetnicam in svetnikom posredujejo v vpogled navedene 
pripombe ministrstva.  
OS Sara Sotlar  je poudarila, da bo ravno tako glasovala proti predlaganemu odloku v upanju, 
da v prihodnje ne bo prihajalo do ponovnih odlokov, s katerimi se bo obračunavalo s političnimi 
nasprotniki v kampanji (kar po njenem mnenju ta predlog tudi odraža).  
 
Po podanih obrazložitvah glasu je sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
Z 19 glasovi »ZA« ter 6 glasovi »PROTI«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 74 
 

1. 
 

Sprejme se Odlok o grbu in zastavi Občine Trbovlje.  
 

2. 
 

Odlok o grbu in zastavi Občine Trbovlje se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati petnajsti 
dan po objavi. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
________________________________ 

 
ODMOR OD 22.25 DO 22.35 

________________________________ 
 

∗∗∗ 
 

Ad 12. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o  notranji organizaciji in 

delovnem podro čju ob činske uprave Ob čine Trbovlje 
Skrajšani postopek 

 

Po uvodni obrazložitvi s strani v.d. direktorice občinske uprave, Urške Pozni č Goršek , je 
občinski svet prešel na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 23 članov OS. 
S 17 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 
S K L E P št. 75 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o notranji organizaciji 
in delovnem področju občinske uprave Občine Trbovlje.  
 

2. 
 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o notranji organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
Občine Trbovlje se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati osmi dan po objavi. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 13. 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o  cestah in ureditvi 

cestnega prometa v ob čini Trbovlje 
I. obravnava 
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Pripravljen predlog je prisotnim predstavila vodja oddelka za okolje in gospodarske javne 
službe, Jana Kneževi č.  
 
Predsednica Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo, OS Romana Guzej  
je prisotnim predstavila mnenje komisije.  
 
V razpravo se je najprej vključila OS Alenka Forte . Svetnica se strinja, da imamo v Trbovljah 
zelo neugodno zatečeno stanje, saj je to mesto z veliko gostoto prebivalstva v ozki dolini. 
Občina Trbovlje mora ta problem reševati širše, pripraviti projekte. Zanima jo, zakaj Občina 
Trbovlje ne pristopi k odkupu parcele bivšega sodišča, poišče partnerja ter zgradi parkirno hišo. 
Zakaj ni tukaj nekih pobud po javno zasebnem partnerstvu? Naši občani rabijo parkirišča in 
naloga občinskega vodstva je, da najde rešitve po meri prebivalcev.  
 
Županja, Jasna Gabri č je v odgovoru pojasnila, da je omenjeno zemljišče bivšega sodišča že 
odkupljena. Glede izgradnje parkirnih hiš je menila, da si je potrebno naliti čistega vina – to so 
investicije, ki so izredno visoko ocenjene in Občina Trbovlje zagotovo ne more zgraditi parkirne 
hiše. Opozorila pa je še, da je potrebno ločiti dvoje – ene vrste so javne parkirne površine, 
drugo pa zasebne. Ponovno je poudarila, da sprejem tega odloka predstavlja samo zeleno luč 
občinski upravi za začetek postopkov v tej smeri, si pa vsekakor želimo konkretnih predlogov s 
strani občinskega sveta.  
 
OS Leana Tomi č je pojasnila, da bo njihova lista predlog podprla, ker je prav, da se začnejo 
zadeve na tem področju reševati.  
OS Bogdan Šteh  je predstavil mnenje Združene levice. Menijo, da imajo spremembe odloka 
smisel in dejansko rešujejo nek problem, ki ga opažajo. Vendar pa menijo, da bi bilo ta problem 
potrebno reševati v širšem kontekstu, ki bi vključeval tudi novosti na področju javnega prometa, 
nove prometne ureditve v okolici bolnice itn. Skratka je potrebno ljudem najprej ponuditi 
ustrezno alternativo. Pozdravljajo pobudo za začetek debate in menijo, da se bo tako prišlo do 
kvalitetnih rešitev.  
OS Samo Guzej  je opozoril, da se dejansko pogovarjamo samo o problemu mirujočega 
prometa okrog bolnišnice. Ampak je takšen problem tudi okrog občine, osnovnih šol itn. Zaradi 
navedenega ravno tako meni, da je potrebno zadevo reševati kompleksno.  
OS Milan Žnidarši č je poudaril, da se zadeve v razpravi prehitevajo. Sprejem odloka 
predstavlja samo osnovo, šele po sprejemu se bodo začele nadaljnje aktivnosti.   
OS Borut Dolanc  pa je podal predlog, da bi bilo potrebno v primeru postavitve parkomatov 
razmisliti tudi o dovolilnicah za stanovalce na tem območju, kar bi bilo smiselno vključiti v nek 
člen odloka.   
 
Po razpravi je dodatno obrazložitev podala še višja svetovalka za urbanizem, Nives Kropivšek .  
V sprejeti Strategiji razvoja Občine Trbovlje smo na področju trajnostne mobilnosti zapisali kar 
vrsto stvari. Med drugim je navedeno, da je naš cilj zmanjšanje potrebe po vožnji z avtomobili, 
ki jo bomo skušali doseči z vrsto ukrepov. Med njimi je navedena tudi uvedba plačljivega 
parkiranja na nekaterih javnih parkiriščih. Verjamemo, da nas v prihodnje čaka zelo težka 
naloga, ker bo potrebno pričeti popolnoma drugače razmišljati. Strinja se, da je plačljivo 
parkiranje samo eden izmed ukrepov in vzporedno bo treba peljati tudi druge ukrepe. Na 
kakšen način in kako pa se bo v prihodnje še pogovarjalo, saj Občina Trbovlje načrtuje prijavo 
na razpis za izdelavo strategije trajnostne mobilnosti.  
 
Sledilo je glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
Z 19 glasovi »ZA« ter 7 glasovi »PROTI«, je bil sprejet 
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S K L E P št. 76 
 

1. 
 
Opravi se II. obravnava Odloka o cestah in ureditvi cestnega prometa v občini Trbovlje. Predlog odloka se 
daje v 30 – dnevno javno obravnavo, ki začne teči naslednji dan po sprejemu tega sklepa. 
   

2. 
 
Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in I. obravnave na občinskem svetu, 
se pripravi predlog odloka za II. obravnavo. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 14. 
Predlog Pravilnika o dodeljevanju spodbud za pospeš evanje razvoja podjetništva 

in gospodarstva v ob čini Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 
Po obrazložitvi s strani vodje oddelka za finance, proračun in družbene dejavnosti, Kristjana 
Dolinška  je občinski svet prešel na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS. 
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 77 
 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Pravilnik o dodeljevanju spodbud za pospeševanje razvoja 
podjetništva in gospodarstva v občini Trbovlje. 
 

2. 
 
Pravilnik o dodeljevanju spodbud za pospeševanje razvoja podjetništva in gospodarstva v občini Trbovlje 
se objavi v Uradnem vestniku Zasavja in začne veljati naslednji dan po objavi. 
 

3. 
 
Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 15. 

Zaklju čni ra čun prora čuna Občine Trbovlje za leto 2014 
Razprava in sprejem 

 
Zaključni račun proračuna Občine Trbovlje za leto 2014 je predstavil vodja oddelka za finance, 
proračun in družbene dejavnosti, Kristjan Dolinšek .  
 
Po obrazložitvi je mnenje predstavil tudi predsednik Nadzornega odbora Občine Trbovlje, 
Damjan Detela.  
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Razprave ni bilo. 
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS. 
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 
S K L E P št. 78 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme Zaključni račun proračuna Občine Trbovlje za leto 2014. 
 

2. 
 

Proračun občine Trbovlje za leto 2014 je bil realiziran v naslednjem obsegu: 
 
PRILOŽENE BILANCE.  

3. 
 

Sklep se objavi v Uradnem vestniku Zasavja. 
 

4. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

 
 
Seja je bila zaključena ob 2320 uri. 
 
 
Zapisala:                      
Damjana ŽNIDARI Č              
 
          Županja občine Trbovlje 
            Jasna GABRI Č, mag.  
               


